



Maryam Ghanbarian (b. 1987, Iran) | Untitled | Acrylic on canvas | 2012

ما وراء الحرف

الخط العربي الحديث من مقتنيات
متحف الآثار الإسلامية بماليزيا

Beyond the Letter

Modern Arabic Calligraphy
from the collection of the
Islamic Arts Museum Malaysia

28 مارس - 23 يونيو 2018
March 28 – June 23, 2018



متحف الشارقة للحضارة الإسلامية
Sharjah Museum of Islamic Civilization



@sharjahmuseums @sharjahmuseums

www.SharjahMuseums.ae



Family Programmes

For Kids from 7 to 13 years old with their parents

Letters and Colours

 **Saturday, 12 May 2018** |  **10 am**

Unleash your inner artist and mix Arabic calligraphy with nature in your masterpiece using various bright colours.

Community Programmes

For people aged 16 and above

Echoes - Talk

 **Wednesday, 28 March 2018** |  **5:30 pm**

Dr Heba Barakat, Head of Curatorial, Islamic Arts Museum Malaysia, will share some insights on the artistic vision behind each artwork.

Arabic Letters in Modern Art

 **Wednesday, 9 May 2018** |  **10 am**

Arabic calligraphy is a unique art that has evolved over the years. In this hands-on workshop you can create Arabic letters from gold.

Special Education & Care Centres Programme

For people with hearing disability

Beyond Nature

 **6-10 May 2018** |  **10 am**

Contemplate the silence of the desert, the beautiful blue colour of the waves and the beauty of Arabic calligraphy. Then amaze us by your artwork with the assistance of the artist Khalifa Al Sheemy.

Academic and Schools Programmes

We can offer you and your students an exclusive tour of the temporary exhibition. For booking, please call 065197260 or through email Education@sma.gov.ae

For more information, please call 06 5655455 or visit www.sharjahMuseums.ae

البرامج العائلية
للأطفال من 7 إلى 13 سنة مع ذويهم

ألوان وحروف

 **السبت، 12 مايو 2018** |  **10 صباحًا**

أطلق العنان للفنان بداخلك وامزج الخط العربي بالطبيعة لتصميم لوحة فنية باستخدام ألوان زاهية.

البرامج المجتمعية


للأفراد من 16 سنة فما فوق

أصداء - محاضرة

 **الأربعاء، 28 مارس 2018** |  **5:30 مساءً**

ستقوم الدكتورة هبة نايل بركات، رئيس الأمناء في متحف الآثار الإسلامية بماليزيا بشرح الأعمال الفنية المميزة في المعرض، حيث أن لكل فنان نظرة فنية مختلفة.

تجليات الحرف العربي في الفن الحديث

 **الأربعاء، 9 مايو 2018** |  **10 صباحًا**

يعتبر الخط العربي فن تشكّل وتطور على مدى آلاف السنين. قم بتشكيل حروف عربية من الذهب.

برنامج مراكز التربية والرعاية الخاصة

لأصحاب الهمم من ذوي الإعاقة السمعية

ما وراء الطبيعة

 **6-10 مايو 2018** |  **10 صباحًا**

تأمل صمت الصحراء الشديد وألوان الأمواج الزرقاء وجمال الخط العربي، ثم أبدع بعملك الفني المميز بإشراف الفنان خليفة الشيمي.

البرامج الجامعية والمدرسية

يمكننا توفير جولة حصرية لك ولطلابك في أرجاء المعرض المؤقت. للحجز يرجى الاتصال على 065197260 أو عبر البريد الإلكتروني Education@sma.gov.ae

لمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على 06 5655455 أو زيارة www.SharjahMuseums.ae